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内容概要

Few Victorian travelers considered setting off without a copy of this indispensable book in their baggage.
Conceived during a voyage to southwestern Africa in the 1850s, it eventually ran into eight editions; this version
was the last to incorporate new material. Quaint, practical, and VERY politically incorrect, this wonderful time
capsule reveals how Tibetans keep warm, how the Chinese stop asses braying, how to build a snow house, and a
multitude of tried, tested, and now forgotten tips.

Page 2



《art of travel旅行的艺术》

精彩短评

1、旅行的期待和现实。对大自然的敬畏。有开放、想要探索的眼睛和心，在家也可以旅行，发现平
常忽略的事物。旅行是什么？为什么要旅行？不仅为看名胜古迹，更为让眼睛和心有新的视野，不带
预设的心境。不论是绘画还是书写，都是可以跟好理解美的方法。以后去博物馆，最重要的是欣赏作
品，不要急于拍照，要认真仔细地观察作品的细节。
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